

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Mo Chtioui, Gerard van Oosteroom, Wim Melssen, Tresi Lavaleije en Erwin Janssen.

Afwezig met bericht:

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk:

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Dit is de eerste vergadering van 2025 en de voorzitter wenst iedereen nogmaals de Beste Wensen voor 2025.

Notulen vergadering 28 november jl:

Een uitgebreid verslag waar alles duidelijk was omschreven. Verder geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Evaluatie Nieuwjaarsreceptie 5 januari as:

Afgelopen zondag heeft de eerste Nieuwjaarsreceptie van de nieuwe wijkraad plaatsgevonden. Er waren ca. 75 tot 80 wijkbewoners, de leden waren tevreden met de opkomst. Vanuit de aanwezige wijkbewoners zijn er enkel positieve geluiden geweest en het is dus zeker de moeite waard dit ook volgend jaar weer te organiseren. Het bestuur heeft zich kort voorgesteld en kort besproken wat in 2024 bereikt en opgepakt is. De voorzitter bedankt Mayan en Tresi voor hun inzet betreffende uitnodiging en de rebus. Waarschijnlijk heeft deze rebus extra wijkbewoners naar de Weijer gelokt. Er zijn 3 prijzen verloot onder de goede inzendingen. Op deze middag was het ook mogelijk om via een formulier ideeën, suggesties of knelpunten te benoemen waar de wijkraad eventueel mee aan slag kan gaan. Er zijn ca. 30 tot 40 kaartjes ingeleverd en deze zijn door de voorzitter bekeken en samengevoegd tot 5 onderwerpen.

- Renovatie van Coothstraat / Marktstraat, bestrating Veerstraat tussen Weijerplein en 't Zand is in slechte staat, deels door al het bouwverkeer. Trottoirs zijn ook in slechte staat veel inwoners van St. Anna hebben problemen met de slechte trottoirs. Veel geparkeerde auto's blokkeren de doorgang. Het zou een idee kunnen zijn de Marktstraat en de van Coothstraat tussen Sasse van Ysselstraat en Markt eenrichting te maken; dit zou de doorstroom verbeteren. Door beperkte parkeerruimte op Burg. Hengstplein en Weijerplein wordt er steeds meer geparkeerd in andere straten. Met de ingebruikname van het gemeentehuis zal dit waarschijnlijk alleen maar ergers worden, een plan is zeker gewenst. Vanuit de leden komt een opmerking dat de Marktstraat niet bij wijkraad Oost hoort. De overige straten behoren wel tot Oost, een idee zou zijn gezamenlijk met wijkraad Centrum dit op te pakken. Het bestuur pakt dit met de gemeente op. Misschien even navraag doen of de wijkraad Centrum dit ook op de agenda heeft staan.
- In de speeltuin van de Sasse van Ysselstraat is veel overlast van hondenpoep en de vraag vanuit de wijk is om hier eventueel een prullenbak te plaatsen om de hondenpoep in te deponeren. De wijkraad vraagt of het geen goed idee is om bordjes op te hangen op bepaalde plaatsen in de wijk. De leden vinden dit een goed idee, Wim merkt terecht op dat hij het advies geeft om dit vooraf met de gemeente LvC te bespreken. De voorzitter kijkt of hij nog bordjes heeft en gaat dit punt verder oppakken. Wordt vervolgd. Deze bordjes zijn in het verleden door de wijkraad gekocht.
- Weijerpark overlast van loslopende honden. Er zouden ook meer bankjes in het Weijerpark geplaatst worden en de verlichting van de paden zou beter kunnen. Misschien een verlicht pad naar de Weijerstaete creëren.

- Meer activiteiten organiseren voor de kinderen en de jeugd van de wijk. De wijk Oost heeft hoofdzakelijk oudere bewoners maar het zou ook een idee kunnen zijn om iets te organiseren voor jonge gezinnen met kinderen, denk aan een picknick in het Weijerpark met een springkussen, foodtrucks enz. Het bestuur heeft dit ook al eerder besproken en dit als alternatief te willen organiseren dan burendag.
- Wateroverlast Jan van Galenstraat, hier is in april 2024 opnieuw bestraat alleen het probleem is nog steeds hetzelfde. Bij grote regenval heeft voornamelijk nummer 2 wateroverlast. Dit zou eventueel gemeld kunnen worden via de gemeente app zodat de gemeente dit verder kan oppakken. De voorzitter zal dit terugkoppelen aan de inwoners van deze woning.

Er is ook nog een vraag gesteld over de nieuwbouw Mooiland bij de Weijerstaete. De voorzitter en de secretaris hebben deze week een overleg gehad met Mooiland en ook dit punt is besproken. De voorzitter zal dit terugkoppelen aan de vraagsteller.

De secretaris vraagt of het geen goed idee is om gezamenlijk als alle wijkraden een kerstboominzameling te organiseren. Iedereen die op die dag een kerstboom inlevert ontvangt een lot op het einde van de dag wordt onder de loten een prijs verloot. De leden vinden dit een goed idee, de voorzitter zal dit bespreken in het voorzittersoverleg. Natuurlijk zou dit ook alleen door de wijkraad Oost georganiseerd kunnen worden.

Werkgroep communicatie:

De eerste gezamenlijke flyer is gedrukt en bezorgt. De eerste indruk was goed en de flyer zag er professioneel uit. Enkele aanwezige wijkbewoners hebben op positief gereageerd op de flyer tijdens de Nieuwjaarsreceptie. De gezamenlijke website is actief en ook deze ziet er overzichtelijk uit. Michiel zal binnenkort met Karina een afspraak maken om ook onze website te vullen zodat deze ook online gezet kan worden. De lay-out is klaar de gegevens van onze oude website moeten worden omgezet naar de nieuwe website. Michiel zal dit verder oppakken met Karina. Wordt vervolgd. Tot slot vraagt Michiel de leden als er suggesties of ideeën zijn om op de nieuwe flyer te zetten dit doorgeven kan worden. De redactie zal binnenkort weer bij elkaar komen. De deadline voor de nieuwe flyer is nog niet bepaald. Het idee is om twee keer een flyer te drukken om de gezamenlijke website te promoten hierna volgt er een evaluatie voor de redactie. Vanuit de Nieuwjaarsreceptie is er ook gevraagd of er aan sociale media gedacht is zoals Facebook en Instagram. Dit is zeker mogelijk met de nieuwe website alleen hier is nog geen prioriteit voor gemaakt.

Er zal op de huidige website nog een verslag komen van de Nieuwjaarsreceptie.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

Geen nieuws te melden. Vergadering staat gepland voor maandag 13 januari as.

Op de agenda staat o.a. werkgroep Communicatie, website, kosten en emailadressen en subsidie Sipiejo

Wat verder ter tafel komt:

Gerard en Erwin hebben deze week een gesprek gehad met Mooiland en Pantein bij de Weijerstaete. Hier zijn enkele onderwerpen besproken; NL Doet (zaterdag 15 maart) opening beweegroute. Doorgang Symfonie en Park, olifanten pad bij Harmonie en Nieuwbouw.

Rondvraag:

Michiel vraagt of er belangstellende zijn om de kascontrole te doen over het boekjaar 2024. Wim en Mayan geven aan dit wel te willen doen. Michiel zal dit verder met hen oppakken.

Jos heeft navraag gedaan of SamenTuin eventueel in aanmerking zou komen voor een project van vitaal en gezonde leefomgeving. Helaas is dit niet het geval. De secretaris zal het antwoord van het Maasheggenteam doorsturen aan het bestuur van SamenTuin.

Tresi is al iets met het initiatief van de fotowedstrijd van de Maasheggen opgepakt. Jos meldt dat hij dit heeft doorgegeven alleen is nog niet zeker of het initiatief uiteindelijk zal worden uitgevoerd.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar in de Weijer.

Sluiting om 21.20uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 20 februari 2025.